



At GlobeMed Lebanon, we know that well-being and comfort are extremely important for a quick and successful recovery. This is why we have teamed up with Home Care Lebanon (HCL), the leader in home nursing services.

What does it mean for you?

If you ever need to undergo treatment at the hospital, you will have the option to continue it at home with registered nurses, and all the required equipment and supplies.

Your case will have to be reviewed and approved by your doctor and GlobeMed.

Why HCL?

HCL has made over 250,000 home visits since 1997 and is represented inside leading university hospitals in Lebanon. It uses the latest equipment, and its services are monitored by the Quality Control Unit, making it the top choice for patients and doctors alike.

What are the services offered?

HCL provides nursing care, physical therapy, speech therapy, oxygen therapy, laboratory services and medical equipment in the comfort of your home.

Have any questions? Contact us:

Home Care Lebanon T +961 1 388344 M +961 3 189089 info@homecarelebanon.com www.homecarelebanon.com

For more info, call GlobeMed Lebanon Customer Support Center on +961 1 518000





إدراكاً منّا في غلوبمد لبنان أن الصحة والراحة هما في غاية الأهمية للتعافى السريع والناجح، أنشأنا تعاوناً مع مؤسسة هوم كير ليبانون ("Home Care Lebanon) الرائدة في تقديم الخدمات التمريضية في المنزل.

ماذا يعنى ذلك بالنسبة إليك؟

إذا اضطررت يوماً إلى تلقّي العلاج في المستشفى، يمكنك أن تختار متابعته في راحة منزلك مع كافة المعدات والتجهيزات المطلوبة وتحت إشراف ممرضين قانونيين. يصبح هذا الخيار ممكناً بعد مراجعة ملفك مع طبيبك وغلوب مد لبنان لمنح الموافقة.

لماذا HCL؟

تقدم HCL العناية التمريضية في المنزل منذ 1997 مع خبرة تفوق 250,000 زيارة منزلية. كما أنها تتواجد في أهم المستشفيات الجامعية في لبنان، وتستخدم أحدث التقنيات، وتراقب جودة ونوعية خدماتها لتكون الخيار الأول لدى المرضى والأطباء على حدٍّ سواء.

ما هى الخدمات المقدّمة؟

العناية بالمرضى، العلاج الفيزيائي، علاج تقويم النطق، العلاج بالأكسيجين، خدمة الفحوصات المخبرية، ومعدات طبية، كلها في راحة بيتك.

لديك أسئلة؟ إتصل بنا:

Home Care Lebanon +961 1 388344 : خليوس خليوس: 189089 3 189089 info@homecarelebanon.com www.homecarelebanon.com

لمزيد من المعلومات يُرجى الإتصال بمركز خدمة الزبائن لغلوبمد لبنان على الرقم: 1518000 961+